
東華三院馬振玉紀念中學 

行政通告 041/24-25 

中一級家長晚會(學術) 

 

敬啟者： 

    為深化家校合作，並讓  台端多了解子女在校的學習情況，本校將於十一月二十九日(星期五)

晚上舉行「中一級家長晚會(學術)」，內容包括中一級學生上學期進展性評估匯報及學習技巧，敬希  

台端屆時撥冗出席。有關詳情臚列如下： 

 

時間 活動 地點 費用 備註 

下午 5：30 – 下午 6：45 進展性評估匯報及學習技巧介紹 禮堂 
全免 

中一級學生 

必須出席 下午 6：50 – 下午 7：30 與班主任會面 各課室  

 

請於十一月十一日(星期一)或之前簽妥電子通告回條，以便統籌辦理。如有任何疑問，請致電

2443 9899與班主任或中一級級主任李靜思老師聯絡。 

 此致 

貴家長 

 

東華三院馬振玉紀念中學校長 

 

 

 

                         謹啟 

                                                                (陳妙霞) 

二零二四年十一月七日 

------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

                                 東華三院馬振玉紀念中學                  班號:                      

行政通告 041/24-25 

中一級家長晚會(學術) 

敬覆者： 

 

本人為      班學生           之家長，已知悉上述通告之內容，並將 

 

 與敝子弟一同出席。 

 

 未能依時出席。 

 

此覆 
東華三院馬振玉紀念中學    

家長簽署：                    

   

家長姓名：                    

二零二四年      月       日 

* 請以  表示所選項目                          
 
 



TWGHs C.Y. Ma Memorial College 
Administration Circular 041/24-25 

S1 Parents’ Night (Academic) 
 

7th November 2024 
 
Dear Parents 
 
In view of consolidating the cooperation between the school and the family, you are cordially invited to 
participate in our S1 Parents’ Night scheduled on 29th November 2024 (Friday). The meeting will include a 
review of the learning performance of your child and introduction of study skills. The class teacher will also 
discuss with you about your child’s progress in school. Please refer to the details of the night as follows:  
 

Time Events Venue Fee Remark 

6:00 pm – 6:45 pm 
Review of students’ 

learning performance and 
introduction of study skill 

School Hall 
Free 

All S1 students are 
required to attend 

the meeting. 
6:50 pm – 7:30 pm Meeting the class teachers S1 Classrooms 

 
Please return the signed e-reply slip by 11th November 2024 (Monday). Please feel free to contact the class 
teachers or S1 Form Teacher Miss Li Ching Sze on 2443 9899 if you have any questions. 
 
Yours sincerely 
 
 
 
 
 
Chan Miu Ha 
Principal 

 
Note: In case of any discrepancies between the Chinese and English versions of the above content, the Chinese version shall prevail. 

 
 
 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


